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Uttalelse fra Rødøy ungdomsråd: 
Holdal Events: søknad om støtte til ungdomsturnering UNG AGE på Rødøya

Rødøy ungdomsråd tror at mange ungdommer er interessert i å delta på arrangementet.

RUR synes det er positivt at det også er fokus på andre aktiviteter enn e-sport på arrangementet
og at Rødøy kommune sitter igjen med mye gaming-utstyr i etterkant.

Ungdomsrådet ønsker at det skal være flere plasser på arrangementet, og at det også bør være
førsteprioritet at ungdom fra Rødøy kommune får delta (ca. 50 %). Om det er vanskelig å få plass
til over 50 ungdommer på arrangementet, så kan det være en idé å flytte arrangementet til et av
de andre stedene i kommunen (her foreslås Rødøyhallen i Tjongsfjord)

RUR gjør oppmerksom på at det er satt av penger i budsjettet til å leie hall/samfunnshus, men at
de kommunale byggene er gratis å leie for barne- og ungdomsaktivitet. Ungdomsrådet tenker at
disse pengene kan brukes til noe annet (for eksempel mat og transport). RUR oppfordrer
arrangør til å tilpasse det slik at ungdom kan reise gratis med ferge til arrangementet, slik at
transportutgiftene kan senkes.

Rødøy ungdomsråd mener at kommunestyret i Rødøy bør støtte arrangementet, og oppfordre
arrangør spesielt til å åpne for at flere ungdommer kan melde seg på. Det bør prioriteres å sette
opp en komité med ungdommer fra de ulike skolene i kommunen, i tillegg bør arrangementet
promoteres tidlig.
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